

Protokoll styrelsemöte

Datum: 2015-05-19

Närvaro: Vendela Strömbäck, Annie Öhlén, Maria Fock, Camilla Hansson, Linnea Johansson, Jenny Wadell Bergvall, Daniel Madsen, Karina Szostak, Simon Bergström & Camilla Edoff

Dagordning:

1. Mötets öppnande

Mötet öppnades 16.03

2. Ordförande

- Vendela Strömbäck

2. Sekreterare

- Jenny Wadell Bergvall

3. Val av justerare

- Annie Öhlén

4. Adjungeringar

- Lämnas utan åtgärd

5. Anmälan av övriga frågor

- Inga övriga frågor

6. Fastställande av föredragningslista

- Föredragningslistan fastställdes

7. Föregående protokoll

- Föregående protokoll lästes upp

8. Rapportrunda/föregående mötes åtgärdslista

- Vendela
 - Ordnat nyckel till förrådet på Trappan.

Beslut om att överlämna nyckel till Karina för Societeten 15/16s bruk fram till och under nolle-P: bifalles. Nyckeln samt avtal för förrådsuthyrningen lämnades under mötet över till Karina, Societeten 15/16 ansvarar för nyckeln och ersätter den vid förlust.

- Gått med i en FB-grupp för det nationella socionomnätverket
- Anmält sektionen till KALASmottagningen
- Skrivit terminsrapport
- Skrivit fullmakt till SoCeR och Societeten 15/16.
- Camilla E
 - Börjat planera lekar till utskottshänget
- Linnea
 - Varit på AMO-möte, skrivit projektrapport
- Jenny
 - Sammanställt ett dokument med beslut
- Maria
 - Finns ingen info gällande socionomsektionens märken
 - Skapat evenemang för utskottshäng

9. Ekonomi

- Mia ej närvarande. Hälsar dock att vi har fått våra 35 000 kr av ISV. Har räknat på programväskan om Maries förslag om att låna av oss själva, om vi ska göra detta så måste vi försöka få lite mer spons, möjligen från LiU.
- Profilkläder
 - I nuläget finns inte ekonomi för att låta socionomsektionen stå för tröjor. Beslut om att inte köpa nya tröjor i nuläget: bifalles.

10. Verksamhet

- UB
 - Har börjat skriva projektrapport, försöker boka in ett möte med Marie.
- AMO
 - Skrivit projektrapport och skickat in till Julius samt Vendela. Har börjat se över hur fikaträffarna under nästa termin ska se ut, gärna meddela T4 redan nu om att dessa kommer att äga rum. Varit på AMO-möte, fick där bra tips på hur överlämningar till efterträdare kan se ut. Diskussion om att tidigarelägga ansökningsperioden för ny styrelse.
- INSEKT
 - StuFF har fått in kortterminaler och kortdosor för utlåning, kommer finnas i Linköping. Om utskotten vill hyra dessa så kostar det 250 kr, för detta kontaktas Mia.
- Frikursavtal – alla frikurser inom LiU som kan anses tillhöra programmet. Dessa kan sektionen ta ansvar för och ta hand om dess studenter. Sektionen får ersättning för detta. Dennis har information om vi är intresserade av detta. UB kontaktar Dennis.
- Stödstrumpan
 - Utvärdering: bra evenemang, dock tråkigt att inte fler lärare kommer. Diskussion om att göra det större, få ut information tidigare.
- Medlemsmöte/häng
 - Maria handlar fika till mötet
 - Utskottshänget – ingen i utskotten kan komma, därav ingen mening med att ha detta imorgon. Utskottshänget kommer att äga rum i höst istället. Societeten och SoCeR kollar upp två förslag för datum för detta under v 33. Sektionsstyrelsen kommer att dyka upp på utskottens möten (mellan kl 15-ca 18) den 25/5 för att prata med utskotten och ha en frågestund.
- Märke
 - SoCeR kommer att beställa sektionsmärke. Beslut om att inte ändra märkets layout: bifalles.
- Nolle-P (kontrakt)
 - Vendela kommer att utforma kontrakt för utskotten med respektive skyldigheter, ska upprättas enligt stadgarna.
 - Societeten efterfrågar dokument från sektionen med t.ex. stadgar
 - Fadder2an: 16/8 med start kl 15.00 i Kåkenhus
 - 20/8 Skoj med sektionen kl 16.00-17.30 på Holmentorget. Sektionen anordnar lekar och bjuder på mat. Sektionen ansvarar för lekar, viktigt att så många som möjligt är med.
 - 21/8 Fångarna på Campus kl 10.00-12.00 (på plats kl 9.30). Sektionen anordnar gåtor till detta.
 - Societeten vill ha ett dokument över vilka lekar/gåtor som vi ska ha och vilken mat som ska serveras. Camilla E har lekar klara, Maria kollar

upp gåtor, vilka som deltar och vilken mat vi severar. Camilla H skickar detta till Karina senast första veckan i juni. Ca 50 nollan förväntas delta på detta, totalt ca 70 pers.

- Programväska
 - Köper in 100 väskor med tryck = 52 122 kr inkl frakt. Vid försäljning 45 000 kr in. Spons är 9 000 kr. 1 878 kr i överskott. Behöver dock 40 000 kr för att kunna beställa. Vi kan äska för 5 000 kr för LiU-loggan. Vi kan låna från vår egen balansräkning (från poster som inte ska betalas förrän senare under verksamhetsåret) och vi kan även försöka få in mer spons. Behöver få in 25 000 kr till. Diskussion om att låna pengar t.ex. från StuFF. Annie ordnar äskning, Camilla H tar kontakt med Cecilia (vko).
- Avtalsrapport
 - Vendela har skrivit på terminsrapporten, lägger upp denna på FB. Alla ansvarar för att kolla på detta.
- Hösten
 - Medlemsrekryterande evenemang
 - AMO/UB-projekt
 - Socialchefsdagarna
 - Socionomdagen
 - Valberedning
 - KALASmottagningen
 - Planera överlämningar
 - Sälja programväskor
 - VFU-kväll
 - Uppsatskväll
- Avslutning
 - 2/6, eventuellt kortare möte, därefter spelkväll med fika. Start kl 16.00

11. Övriga frågor

- Förfrågan från Marie om ett seminarie om socionomernas yrkesidentitet i Stockholm den 11/9, ISV betalar resan för detta. Intresse finns, inväntar deadline för anmälan.

12. Åtgärdslista

- Jenny
 - Skriv in nya beslut i sammanställningen. Ändra rubriken på protokoll så att datumen hamnar först.
- Camilla E & Camilla H
 - Kontakta Dennis ang information om frikursavtal
- Simon & Karina
 - Kolla upp två förslag på datum för utskottshäng under v 33. Meddela sektionstyrelsen dessa datum snarast.
- Maria
 - Kollar upp gåtor till nolle-P och skickar till Camilla H
- Camilla E
 - Skickar lekar för nolle-P till Camilla H
- Camilla H
 - Sammanställer information till Societeten ang sektionens aktiviteter till nolle-P. Tar kontakt med Cecilia (StuFF) ang ev lån från StuFF.
- Annie

- Äska 5 000 kr för LiU-loggan
- Liv
 - Lägga upp enkäten igen och påminna om socialchefsdagarna
- Daniel
 - Skicka ut motiveringen till nomineringarna till berörda lärare
- Samtliga
 - Läs terminsrapporten som Vendela lägger upp på FB och kommentera.
Tänk igenom vilken vegetarisk mat som kan serveras under nolle-P
samt även vilka dagar som man eventuellt kan närvara under nolle-P

13. Nästa möte

- Datum: 2/6 kl 16.00

14. Mötets avslutande

Mötet avslutades kl 18.06